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ZAPISNIK

Sa 15. sjednice SkolsLog odbora Osnovne Skole <Liudevit Gaj> Krapina odrZane
,* r-r ltrl0. s podetkom r,r 18.00 sati r"r knjiZnici Matidne Skole u Krapini.

S.jeclnici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Helena Hudi, Suzana Pracaic. Ivan

Zubic. .lasna Sutlovic Pogadic i Katarina Posilovic. Uz dlanove Skolskog odbora sjednici stt

nazodne ravnatel.jica Skole Vlatka DruZinec i radunovoda Biserka Konig (zbog todke 6.

dnevnog reda). Na sjednicu je pozvana i Dragica Salkovii kao sindikalna povjerenica i

predstavnica zaposlenica, koje su Skolskom odboru uputile zahtieve zazaltrru prava (.lasna

Leliak. Mirjana Klobudar i r.raknadno Dragica BeloSer,'ic).

Opravdar.ro iz-oini: Mira Beuc i Rajna Prcsedlii te ta.jnica Ncvcnka Krsnik. Zapisnicar je
Suzana Pracaic.

Preds.jednica SkolsLog odbora otvara s.jednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da.ie

na siednici prisutan kvorum pa Skolski odbor moZe donositi prar,'ovaliane odluke.

Za dana5nju sjednicr-r predloZen.je. dopunjen te kao takav..jednoglasr-ro usvojen slijedeci

DNT]VNI RED:

i. Usvajanje zapisnika sa 3,1. sjednice Skolskog odbora;
2. Zahtiev zazaitituprava u vezi isplate naknade tro5kova prijevoza t1a posao i s posla-

podnositelj Dragica Salkovic;
3. Zahtjev zazaititlprava u vezi isplate naknade tro5kova pri.levoza na posao i s posla-

podnositelj Mirj ana Klobudar;
1. Zahtjev zazaltttu prava u vezi isplate naknade troSkova pri-ievoza na posao i s posla-

pocinositel.f .lasna Leljak:
5. Zahtiev za zaititu prava u vezi isplate naknade troSkova prij evoza lta posao i s posla-

podnositelj Dragica BeloSevii;
6. Izv.je5ie o izvrSenir-r Financijskog plana 2a2019 godintr;
7. Imenovanje zarnjenika ravnatelja;
8. Pitanja i priiedlozi

Ad.l.)Na pitanje gde Ilelene I{udi prihvaia li se zapisnik sa 34. siednice, Skolski odbor je

.j edno g I asr-ro c'lo r-i io ocll ukr-r o ur svaj anj u zap i snika.

Ad.2., 3., 4..5.) ilanovim Skolskog odbora bili su dostavl-jeni materijali vezani uz zahtieve
pod todkom 2.,3.,4. i 5. Gda Helena Hudi.je predaia riied Dragici Salkovii da dlar.rove

Llpozna sa njihovim sludajem iza5titon"r prava zaposlenika. s tim cla.ie gosp. Zubii priie
podetka izlaganja iznio sta.laliSte kako ie Skolski odbor uzeti na zr-ranje i nepristrano saslr-rSati

obje strane. kako ni.ie u ingirenciji Odbora cla clonosi odlr-rku o nrateriialuiur troSkor,'inta

z-aposlenika i kako se. or,'ir-n saslr-rsanjem i sta-jaliSten-, SO,.',stu'ilruie Lrviet za datjnie
postr-rpan jc. u sIuca.jr"r neprihvacianja rieSenia.
-Gda Dragica Salkovii.je pozdravila prisLrtne i upoznala clanove s problen"rom kojije nastao

podetkom ove 2020. godine sa smanjenjem iznosa prijevoza. s mjesedne karte javnog
prijevoza na 1 kr/ km, ne sarno nioj. nego i kolegicarna koje su predale zahtjer,. Kao



sir-rc1ikalla pgr.;e:J:'. --, Preporod')iznosi argumeute u svoje ime, ime gde Leliak igde

Klobucar ajl: ,. ..-..,,.' ;.ieptical. ali ne iu ime gde Belo5evic, diji zahtiev trebaraztttatrati

zasebn... :..:l ::, .,,...^.,te te.ie odlr-rdeno da gda BeloSevii treba osobno iznijeti svoie sta.ialiSte

i,s1t1'-.t J..::. .: \i- ).

-\., .' .. -. = 1..:ica kako SO,rec. clonijeti Odluku nego samo mi5ljenje tj. Zakliudak, gda

\,,... I . . r. :r.sla\ ila pitanje zaSto.ie onda pozvana na sjednicLr SO. na Sto.iot ie odgovoreno

...: .-r.j:rr-: prarilniku o radu OS,,L1. Gaj", dl. 89.90. igl.imapravo traLiti za5titr-rpravate ako

.,i=...,.r. i sta\ SO ne zadovoljava zaposlenika, moZe svoja prava traLiti na vi5oj instanci

: '..;
-r,;: Salkoyii iznosi kako.ie prikupllena sva potrebna dokumentaci.f a (lzjava. raspored sati.

.,.::Ir)reLl javnog priievoza za autobusr.rLr i zel.iezniikLr lini.iLr: bLiclurii da treba l<oristiti oba.iaVna

i.rr.teroza) ipredana te kao takva oclbijena za sva tri sluca.ja. na Sto je ponovno predana nova

izjara.,, poiiu"rje na'l'umadenje TKLJ-a (br. 1.3.7..8.,9'. i0) te posebno br' ut0l18 o

moguinoiti kombinacije javnogpriievoza u danu. Smatra da su rjeSeniem ravnateljice sve tri

zakinute i materijalno jako oSte6ene. 
'

-Gda Salkovii smatra da raspored sati ne n'roZe biti osnova po kojoj se odreduje povrat

prijevoza jer je nestalni dokument (desto se mijenja) izato jer u rasporedu nisu navedeni ostaii

posloui tlo.;eueitetlinuZnoobavljajuuSkoii (otvoreni sarzaroditelie.s.iedr-rice.sastar-rci.'.)te

.Julr-,r. ili ianiie itikasniie u odnosu naraspored. Poziva se na raduo vriier-rte uditel.ia (8 satuo)

.ier da nigdje u'1'KU ne piSe 'raspored sati'.
'-GcIa. 

.laina SLrtlovii pogadii smatra da bi Skolski oclbor trebao izni.ieti svoj stav vezarlo Lrz

nareclenu problematikr-r prijevoza i cla ovaj sludaj nije jedini u prosr'jeti.

-Gda ravnateljica iznosi kako je pod,etkom godine, s nienim stupaniem na radno mjesto

ravrratelia. zapodelo skupljanje novih Iziava svih zaposlenika te kako .ie 22. i 23. 1 . 2020'

proveclena iniena revizija clokumenata (u por,'lerenstl'tt sr-r bile ravnateljica. tajnica.

raiur.rovoda i sildikalpa povjerer-rica Vlatka Mate.iaS). Analizi iz.iava sc. u skladrt s zakot'tol"t.t"

pristr-rpilo realno" posteno. ot3.ktiuno i.iecinako prcma svitna. lzial'e s nepravilnostiua koie su

til. ,i1,r.1e,re kod po;eclinih zaposlenika (raspored sati ko.ii r"riie Lr skladur s javno objavljeninr

rasporedon, nu *.t-itranici Skole, rnijenjanje i 'naStiuravanie' voznog reda, mijenjanje

pocetka nastave...) vraiene su e-poStorn, da ne zadovoljava.ir-r uvjet povrata javnog priievoza i

zatraLenoje da se isprave i ponovo preclaiu nove izjave. Zaposlenice Salkovii' Leliak i

Klobr"rdar" a laknadno i gcla-BeloSevii, ponovno su predale Izjave s traZenim povratorll iavnog

prije'oza. Odluka.uunut.lji.. je bila ista: 1 kn/1 km. Ravnateljica tumadi da se za evidencijtr

ir,i,rog vrelrrena Lrditel.ia ,ii,ru podetak neposrednog odgojno-obrazovt-tog rada. a zavr5etak

,.a.la se evic'ler-rtira kao zavrSetak neposreclnog odgojr-ro-obrazovnog rada (Pravilnili o

cvider-rcrjiradnog \,rerrena za radr-rike u skolskim ustanovama14412011.). Sati stt utvrdeni
prai,ilnikorn o tjeclnorn i godiSnjem zadr,rZenju na osnovu dega su izdana Rje5erlja' Buduii da

.je- cloSlo do nesiagarr.ia tumader.tla. lzjave kolegica sa svont popratnom dokumentaciiorr1-
'skenirape 

su i poilane u MZO i Komisiji za tumadenie TKU te se deka niihov odgovor. S

obzirom na l.jihov odgovor. ukoliko se prihvate zahtievi kolegica za povratonl.iavnog

priievoza. retrogradno ie im se isplatiti razlika.

Niclalie. sto se iide gclc, Belosevii. ravnateliica iz-nosi c1a.je ona closad preclala 3 razlidite iz.ia\e

te c'la glcdajuci zzrdniu u ko.ioi. Sto se tice clolasker r1a posao oclgor,'ara autobusua linija r-r

okr,irip-ra rasporeda, a Sto sc tice povratka s posla, da.iavni prijevoz ne pokriva raspored gcle

LleloSevii te iznosimiSljenje cla nema pravo na.f avni prijevoz, ali da iemo dekati oclgovor i

tr-u-nacenje Komisije i za njen sludai.
- C. ZLrbii iznosi stav da se ravnateljica mora brinuti o zakonitosti rada Skole i fiskalno.i

odgor,,ornosti. a da svi imaiu pravo na svoie stajali5te i rni5ljenje. PredlaZe da se priceka

tgmadenie Kor-nisiie. i nakon toga postupi prema svim uditeliinta isto.ier nitko ne smi.le biti

--



zaltinutusrr.ii:--:.:..,'. :r-l.aukolikobudepotrebno,dasenasliedecusjednicuSOpozove
osobno sdr B; -';. .- n&ko bi prezentirala svoj sluda.i.
Nakon Sr:.-.i.:...., -:i.jLr strana. r"raprijedlog g. Zubi6a. Skolski odbor.je.jednoglasno clonio
sl.jeJei.

ZAKL.IU.AK

\.:r ,:.r.. :r'r)Skova pri.ievoza zadolazak na posao i odlazak s posla zaposlenicama obradunavat

., .,.::::iettje Tenteljnog kolehtii.'nog Lrgovora za slu7benike i nam.ie3tenike uiavninr
.. -.zL..inta.
'L koliko Skola dobiie tuntadenje da zaposlenice imajur organizirani javni prijevoz. isplata
trr)skova prijevoza od 01 .01 .2020 " vrsit ie se prerna tumadenju Kornisije.

Ako se do krajaoZu.ika(dogovoreni.rok) ne dobije tumad,enje od strane Komisije za
tr-tmadenje TKU. sazvat ie se nova sjednica Skolskog odbora i pristupiti rjesavanju problema.

-Gda t-tudi prenosi iZahtjet'sindikalne porjerenice Vlatke MatejaS da ako dode do pron-rjene
kriterija za isplatu priievoza, da se isti primijene na sve zaposlenike Lr Skoli.

Ad.6.) Gda Konig, radr.movoda Skole izjavila je da je dlanovima SO e-poStom poslano
lzv'ieSce o izvrSeniu Financijskog plana 2a2019. goclinr"r kako bi imali uvid te da nenra
r.'clikog odstr-rpanja od planiranog i ostvarenog. Napomenula.je da su upitni sanro Zalogajcek i

Shcr"tra-r'oie.lzMZO u 12. miesecr-r stigla su sredstva za opremlr i primjenr.r Kurikulunra Sto
nije bilo planirano i joS niie potroSeno.
Izrje5ta.i.ie trebao biti potvrden do 28.2.2020. i poslan na Grad Krapinu. no zbog nedostatka
kvorunra. sjednica SO nile odrLananego prebadena na 4.3.2020.
-Na upit gde Posilovic oko nekih nejasnoia (stavke: troSkovi vaniskih suradnika, materijal i
siror,'ine. kuhinia. ostale usluge, izleti. radne biljeZnice. priievoz djece na natjecanja).
racunovoda tuntadi i obja5njava detalje.
Nakon rasprave na prijedlog ravnateljice Skole Skolski odbor.ie.jednoglasno prihvatio
IzvjeSce o izvrSeniu Financijskog plana 2a2019. godinr-r.

Ad.7.) Ravnateljica Skole. u skladu szr Statutom Skole, iznosi dazazam.jenika ravnateljice
Skole precllaZe uditeliicu Zrinku Arbanas Hleb, diplomiranu uditeljicur. S prijedlogom.je
suglasno i Uditelisko viieie Skole. Na prijedlog ravnateljice Skolski odbor.je jednoglasno
clonio slijedciLr

ODLUKU

1. ZRINKA ARBANAS. diplomirana Lrciteliica. imenuje se zamjenicom ravnateljice
Osnovne Skole <Ljudevit Gai> Krapina.

2. Zam.ier-rica ravnateliice imenr"rje se na odredeno vrijeme od 05.03.2020.. a na.idLrZe do
isteka mandata ravnateliice Vlatke DruZinec.

3. Zantienica ravnateljice rnijenja ravnatel.jicu u sludajr-r njezine privremene spriiedenosti
obavljanja ravnateljskih poslova. Zam.ienica ravnateljice ima pravo i duZnost obavljati
one poslove ravnateliice dije se izvrSenje ne moZe odgadati do ravnateliidina povratka.



Ad.8.r P:.e.:..':.::rica SO. gdaHudi prenosi drugi dio Zahtjeva sir-rdikalne povjerenice Vlatke
\Iar..;.ri,. :r..3iku nastave u PS Lepajci (prvi dio vei izjavllen: ako dode do promfene
\:.:..': '-: .,,: i:rlirtLl pri.jevoza, da se isti primiiene na sve zaposlenike u Skoli). Radi se o

,.-- ., .r..: \(r.je roditeiji dovezu r-r Skolu vei oko 7 sati. a nastava pocinie r-r 8 sati. Prijedlog je

-., .. ..:'"i: poietak nastave na7,30 sati. Buduii daie organizacija rada Skole u domeni
..:' ..-:.i,.ia. a ne sindikata, prijedlog prosljedujemo na kolovoz, pri.je nove Skolske godine.

-'::: Posilovii iznosi problem tople vode zapranje ruku i postavl.ia pitan"ie posto.ii Ii
.:r,gLrinost dat se bar u dijeh: ispred kuhinje stave bojleri?! Ravnateljica izjavljuje da je to
iroSak koji zasad nije planiran. velika stavka koiu treba planirati i uvesti r-r Financijski plan, no

da ce razmotriti sve moguinosti i pohu5ati naii rie5enje.

-Gda Hudi iznosi problem u igri s loptama pod velikim odmorom na igrali5tu, kako se desilo
da je lopta izletjela rzyan dvoriSta i diiete potrdalo za njon-r na cestu. Kako bi to sprijedili
nadalje, dogovoreno je da se ne igra s loptom na'koSarkaSkom' igrali5tu gdje nen'ra za5titnih
r-nreZa nego samo na nogometnom.

ZavrSeno u 20.00 sati

Klasa: 003-06120-0112
I Jr.broj. 2140101-3 80- 1 4-01-20-2

ZAPISNICAR

Suzana Pracaii

PREDSJEDNICA SKOLSKOG ODBORA

Helena Hudi
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